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Abstract (en)
The invention relates to a drive for distributors in the inking unit of rotary printing machines, in which the drive is introduced starting from a printing
unit cylinder and at least one distributor cylinder is arranged in the inking unit, which distributor cylinder carries out a lateral distributing movement. It
is characterised in that a central gear (11) which drives distributor cylinders (3, 4, 5) engages with an intermediate gear (18) which is mounted on a
bush (19) arranged eccentrically relatively to a distributor cylinder (5). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Antrieb für Farbreiber im Farbwerk von Rotationsdruckmaschinen, bei welchem die Antriebseinleitung ausgehend
von einem Druckwerkzylinder erfolgt und mindestens ein Reibzylinder im Farbwerk angeordent ist, welcher eine seitliche verreibende Bewegung
ausführt. Sie ist dadurch charakterisiert, daß ein Reibzylinder (3, 4, 5) antreibendes Zentralrad (11) mit einem Zwischenrad (18) in Eingriff steht,
welches an einer exzentrisch zu einem Reibzylinder (5) angeordneten Buchse (19) gelagert ist. <IMAGE>
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